



تعميم رقم (20) لسنة 2021 م
بشأن تمديد التحول للتعليم عن بعد
Circular No. (20) of 2021
Extension of Distance Learning

Dear Educational Institutions,

Sharjah Private Education Authority is pleased to extend its warmest greetings to you.

We would like to inform you that The Sharjah Emergency Crisis & Disaster Management Team and Sharjah Private Education Authority (SPEA) have decided to extend the shift to distance learning for students at all Sharjah private schools and nurseries until the end of the second semester (25 March 2021). During this period, The Sharjah Emergency, Crisis and Disaster Management-Team and SPEA will closely monitor the health indicators and study the development of the COVID-19 situation in the country to effectively take the necessary actions that take into account the health and safety of our students, teachers and staff in Sharjah private educational institutions.

As for the administrative, teaching and other staff's physical attendance in educational institutions buildings, it is left at the discretion of the educational institutions' administration, while continuing to adhere to the precautionary measures, including undergoing the PCR test every 2 weeks.

السادة/ مديري المؤسسات التعليمية المحترمين

تهديكم هيئة الشارقة للتعليم الخاص أطيب التحيات وأصدق الأمنيات،،،

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نحيطكم علماً باعتماد فريق إدارة الطوارئ والأزمات والكوارث المحلي بإمارة الشارقة وهيئة الشارقة للتعليم الخاص، تمديد تحويل الدراسة إلى نظام التعلم عن بعد لطلبة المدارس الخاصة والحضانات بالإمارة لنهاية الفصل الدراسي الثاني (25 مارس 2021) مع الاستمرار بمتابعة المستجدات. حيث يقوم فريق إدارة الطوارئ والأزمات والكوارث بإمارة الشارقة وهيئة الشارقة للتعليم الخاص بمتابعة المؤشرات الصحية ومآلاتها بالدولة عن كثب، والتي على ضوءها سيتم استقراء السبل التي تراعي صحة وسلامة أبناءنا الطلبة والهيئتين التدريسية والإدارية بالإمارة.

وبالنسبة لداوم الكوادر التدريسية والإدارية والعاملين في المؤسسة التعليمية فيترك الأمر لتقدير إدارة المؤسسة التعليمية مع استمرار الالتزام بالاشتراطات الاحترازية بما في ذلك اجراء فحص مسحة الأنف كل أسبوعين.





هيئة الشارقة للتعليم الخاص
SHARJAH PRIVATE EDUCATION AUTHORITY

Please note that educational institutions are required to continue to fill out the daily reports (educational operations report and positive cases report) on TAMAM platform during this period and thereafter. (Based on Circular No. 60 of 2020 for schools + Circular No. 96 of 2020 for nurseries).

Additionally, in line with the efforts made by MOHAP and the other federal entities to control "COVID-19" spread, SPEA invites the educational, administrative and technical staff in educational institutions to obtain the vaccine during this period in order to ensure a safe return to direct face to face/ hybrid education.

Your cooperation is highly appreciated...

Best Regards...

كما نؤكد على ضرورة الالتزام بتعبئة التقارير اليومية على منصة تمام (تقرير العمليات التربوية اليومي وتقرير الحالات الايجابية) خلال تلك الفترة وما بعدها. (بناء على التعميم رقم 60 لسنة 2020 للمدارس + التعميم رقم 96 لسنة 2020 للحضانات).

وتماشياً مع الجهود التي تبذلها وزارة الصحة ووقاية المجتمع ومختلف أجهزة الدولة للسيطرة على "كوفيد-19"، تدعو هيئة الشارقة للتعليم الخاص الكادر التعليمي والإداري والفني في المؤسسات التعليمية للحصول على اللقاح خلال هذه الفترة وذلك لضمان العودة الآمنة للتعليم المباشر/الهجين.

شاكرين حسن تعاونكم...

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام...

صدر بتاريخ : 2021/02/25

علي أحمد الحوسني

مدير هيئة الشارقة للتعليم الخاص



هيئة الشارقة للتعليم الخاص
SHARJAH PRIVATE EDUCATION AUTHORITY

